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Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau 
 
Var din avsikt med att beklaga dig över oppositionens mängd av initiativ 
att förmå oppositionen att själva avstå vår lagstadgade initiativrätt? 
 
 
Den 4 februari kunde vi läsa i Nacka Värmdöposten att du som kommunstyrelsens ordförande, Mats 
Gerdau, sa att oppositionen lägger vad du anser vara en onödigt stor mängd initiativ till 
kommunfullmäktige. Du sa att du önskade färre initiativ för att det kostar då förvaltningar i 
kommunen behöver lägga tid på att ge ett underlag att besvara dem. Det var i samband med att NVP 
intervjuade dig om hur du skulle hantera de nedskärningar som förvaltningar behöver göra pga den 
budget som alliansmajoriteten tog för 2020. 
 
Vad jag kan läsa av kommunallagen så finns det inga sådana begränsningar av oppositionens 
initiativrätt som handlar om vare sig volym eller kvaliteten på initiativen. När oppositionen lägger ett 
initiativ så granskar kommunfullmäktiges presidium att initiativen stämmer överens med 
kommunallagen och därefter föreslår kommunfullmäktige om initiativet får läggas eller inte. Det har 
vi uppfattat som den kvalitetsgranskning som lagen föreskriver. Att ni i majoriteten anser att det är 
dåliga förslag är väl ganska naturligt eftersom vi i oppositionen tycker att det majoriteten föreslår är 
dåliga förslag. Det ligger väl i sakens natur, för annars hade vi väl antagligen hört till samma parti. Det 
borde ju inte vara någon nyhet för dig heller. 
 
Nu undrar jag om vad din avsikt med uttalandet var,  
 
Var din avsikt med att beklaga dig över oppositionens mängd av initiativ 
att förmå oppositionen att själva avstå vår lagstadgade initiativrätt? 
 
 
Lisa Rasmussen 


